
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 12.05.2022 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že nie sú 
všetci prítomní. Chýba Ing. Igor Malko, Ing. Marek Korbeľ a Ing. Peter Rendek, Obecné 
zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia 
obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva.  
 

Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie V/2022,  
6. Záverečný účet obce za rok 2021 
7. Stanovisko hl. kontrolórky obce k záverečnému účtu za rok 2021 
8. Správa o hospodárení prevádzky – podnikateľská činnosť obce za rok 2021  
9. Dodatok č.4 k zásadám hospodárenia s majetkom obce 
10.  Výzva na aktualizáciu požiadaviek akcionárov 
11.  Prerokovanie zmluvy o spolupráci pri zabezpečení kybernetickej bezpečnosti 
12. Deň detí – zabezpečenie akcie 
13.  Došlá korešpondencia, rôzne 
14.  Diskusia 
15.  Záver  
 
2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia:           Ing. Matula , Mgr, Pospíšilová 
    Overovatelia zápisnice :  Ing. Košút, p. Lučanský 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne.  
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka skonštatovala, že na minulom zastupiteľstve nebolo uložené žiadne uznesenie. 



5. Žiadosť TJ Bystrička o finančnú dotáciu 
p. Gregory Delton  predkložil žiadosť o finančnú dotáciu na predĺženie ihriska (viď. príloha č.2,) lebo 
rozmery ihriska nespĺňajú kritéria na usporiadanie turnajov .Táto dotácia by zahŕňala predĺženie ihriska 
o 5 m ako aj futbalové brány ktoré spĺňajú BOZP. 
 
Hlavná kontrolórky urobila finančnú analýzu ( príloha č. 3) a chýba nám cca 14 000 € ak nám prejdú 
projekty, kde máme spoluúčasť vo financovaní ako je multifunkčné ihrisko, ako aj I. a II. etapy chodníka.. 
Momentálne určite nemáme na to financie, uvidíme v jeseni ako budeme a podľa toho sa rozhodne. 
Žiadosť sa presunie na budúce zastupiteľstvo o mesiac a už by sme mali vedieť či sme nám prešiel projekt 
multifunkčného ihriska. 
  

6. Rozpočtové opatrenie V/22  
Starostka – materiály ( príloha č. 4,)  poslanci  dostali a otvára diskusiu:  
Poslanci berú opatrenie na vedomie. Jedná sa o presuny a zapracované financie v kapitolách. 

 
7. Záverečný účet obce za rok 2021 
Starostka – materiály ( príloha č. 5,)  poslanci  dostali a otvára diskusiu: 
Ekonómka obce  p. Daruľová oboznámila poslancov so základnými finančnými číastkami rozhodujúcich 
pre  hospodárenie obce na budúci rok.  

Ing. Košút mal dotaz, ktorý mu ekonómka objasnila 
Hlasovanie: 
 Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
8. Stanovisko hl. kontrolórky obce k záverečnému účtu za rok 2021 
Ing. Tureková prečítala svoje stanovisko ( príloha č. 6 ) , kde skonštatovala, že je všetko v súlade so 
zákonmi a odporučila schváliť záverečný účet  bez výhrad. 

Poslanci berú stanovisko na vedomie 
 
9. Správa o hospodárení prevádzky – podnikateľská činnosť obce za rok 2021  
Ekonómka Prevádzky  Ing. Mallá  vypracovala správu (príloha č.7 ), ktorú poslancom poslala. 
 Činnosť prevádzky sa v minulom roku zamerala hlavne na obedy pre dôchodcov. V dôsledku 
pandemickej situácie  neboli žiadne akcie, čiže sa hospodárilo tak, že nevznikol žiaden zisk a nič sa 
neinvestovalo ani nekupovalo.  

Poslanci nemali žiadne otázky a správu zobrali na vedomie 
 

10. Dodatok č.4 k zásadám hospodárenia s majetkom obce 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 8 ) 
Ing. Tureková – keď že sa na minulom zastupiteľstve nedohodli a neschválili nové VZN o zásadách 
hospodárenia muselo sa staré riešiť ďalšími dodatkami. Upravovali sa nájmy za objekty vo vlastníctve 
obce ako aj nájmy pozemkov.  Veľa ľudí sa zaujíma o prenájmy.  
Hlasovanie za dodatok č. 4 
 Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
11 Výzva na aktualizáciu požiadaviek akcionárov 
Starostka -  každý rok do 31.5. dávame požiadavky do investičného plánu  na  Turvod. Stále máme už 
roky požiadavku na vodu pre záhradkárov, ale tá sa stále odsúva, má  málo bodov a sme na konci 
zoznamu s touto požiadavkou.  
Ing. Miroslav Matula prišiel s požiadavkou na žiadosť pre vodu a kanalizáciu na parcelu pri dome jeho 
dcéry, kde investor sa počíta s rozparcelovaním celého pozemku na výstavbou domov. 

 



 
12. Prerokovanie zmluvy o spolupráci pri zabezpečení kybernetickej bezpečnosti 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 10), 

Diskusia: S touto firmou máme zmluvu už roky a p. BROS si urobil aj  skúšky aj na kybernetickú 
bezpečnosť a my sme už povinný zabezpečiť aj kybernetickú bezpečnosť. Schválenie zmluvy 
Hlasovanie : 
 Za: 4   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
13 Deň detí – zabezpečenie akcie 
Starostka – 4.6.2022 na močidlách. Hlavný organizátor obec a hasičský zbor. Pomáhať budú aj únia 
žien. Akcia začína sa o 10.00 h, bude sa variť guláš, treba pokúpiť nejaké sladkosti. Bude tam predaj 
drevených hračiek aj drevený kolotoč, možno nafukovací hrad. Navrhuje schváliť na sladkosti a guláš 
650 € 

Hlasovanie : 
 Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
13. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka  

- Žiadosť p. Jána Sôpóciho (príloha č.11) o prenájom pozemku KN C 280/46 vo výmere 
100 m2 
schvaľuje sa zámer , ktorý sa vyvesí na 15 dní a potom sa bude o tom hlasovať 

Hlasovanie : 
 Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

- Oznámenie  Združenia vlastníkov lesa a ornej pôdy Thomka ( príloha č.12) so zmenou 
rozsahu oprávnenia na obhospodarovanie lesného porastu č.110b LC Martinské hole  

Hlasovanie : 
 Za: 0    Proti: 4    Zdržal sa: 0 
 
- Nie všetci členovia MASKY chcú podať žiadosti na dotácie, tak mohli by sme si dať 

žiadosť aj na druhú časť chodníka ale nevieme ako budeme riešiť  spoluúčasť. 
- 27.5.2022 príde kontrola na rekonštrukciu OÚ 
- Oddychová zóna treba lavičky, ktoré sľúbil Ing. Korbeľ.  
- Starostku oslovil riaditeľ DDS - Benetrix ohľadom záujmu o  pozemok na Lázkach či by 

bol vhodný na výstavbu DDS. Štát podporuje výstavbu DDS typovo ako väčší rodinný 
dom. Obec by bola nápomocná a do projektu by vstúpila pozemkom. O ďalšom vývoji 
bude informovať. 

 
14. Diskusia 
Ing. Košút – bolo stretnutie s plynármi pre havarijný stav? 
Starostka – nedostala žiadne podklady 
 
 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
  


